
Uludağ Hukuk Fakültesini kazandığınız için mutlu
musunuz? Fakülte,dersler ve hocalar hakkında ne
düşünüyorsunuz?

Elbette mutluyum çünkü hedefim hukuk bölümüydü hedefime ulaştım ve Uludağ olması da renk
kattı. Şu an kısa vadeli planım  fakülteyi hızlıca bitirmek. Ayrıca bazı öğrencilerden "Öğrenci sayısı
çok az kampüs hayatı yok." şikayetlerini duymama karşın bu durum benim için problem
oluşturmuyor çünkü bu durum bize sakin bir kampüs hayatı yaşatıyor ve kolayca arkadaş
edinebiliyorsunuz, herkes herkesi tanıyor diyebilirim. Henüz ikinci sınıfı yeni bitirdim bu yüzden
bilgisine haiz olmadığım derslerden değil de bilgi sahibi olduğum dersler arasından İdare Hukuku
dersini seviyorum çünkü devlet kurumları ile bireyler arasındaki hukuki durumlar gerçekten ilginç
bir hal alabiliyor.

Ceza dersleri çok daha somut ve günlük hayatla ilişkikendirilebilir olduğu için dinlemesi daha
zevkli geliyordu. Bu yüzden Ceza derslerini, Şerif Hoca ve Meral Hocayı dinlemeyi seviyordum.
Eğitim kalitesi ve akademik kadro olarak en iyi hukuk fakültelerinden biri olduğunu, öğrenciyi
zorlama sebebinin de bu olduğunu düşünüyorum. Bu yüzden okulu kazandığım için mutluyum.

En sevdiğim ders tüm Ceza Hukuku dersleri ve Eşya Hukuku. En sevdiğim hoca Meral Balcı ve Halit
Aker. Neden seviyorum çünkü zevkli ve tamamiyle uygulamaya dönük dersler, hocalarımız da çok iyi.
Bu fakülteyi kazandığım için mutluyum. Okulumuz akademik olarak kendini geliştirmiş ama fiziki olarak
potansiyelini açığa çıkaramamış, güzide, sakin ve topluluklar aracılığıyla canlandırılmaya çalışılan sınav
dönemleri dışında terkedilmiş bir bina gibi duran, estetik bir mimariye sahip, küçük bir kütüphanesi olan,
herkesin okurken pek de haz etmediği ama mezun olunca özlediği bir yerdir

Benim en sevdiğim dersler, ki bunlar bu yıl 3. Sınıfa geçtiğim için 1. ve 2. Sınıf dersleri ile sınırlı, Anayasa ve Borçlar
Genel dersleri. En sevdiğim hocalar ise Attila Erkal ve Ayşenur Şahin Caner. Şöyle, sevdiğim dersler ile hocaların pek
bir bağlantısı bulunmuyor ama bu hocaları ve bu dersleri sevmemin nedeni, aslında ben beni zorlayan ne var ise onu
sevdiğimi fark ettim. Hocalarımız ise bu sınavlarımızı zor ve gerçekten güzel sorulardan hazırladıkları ve bir o kadar
da bizi gerçekten ders anlatımları, sınavları ile gerçek hayata hazırladıkları için yani daha çok realist oldukları için bu
hocalarımızı seviyorum. Tabi diğer hocalarımız da çok başarılı ve iyiler. Ayrıca ben de ilk geldiğim zamanlar
fakültemden şikayetçi olan, bir sürü sorunu olan biriydim. Fakat zaman içinde çoğu kişinin Gemlik'i ve fakülteyi
sevdiğini, ki bende dahilim, çevremden duydum. Okulumuzun çevresel ve sosyal olarak etkileşimi diğer fakültelere
göre daha az ama her fakültenin sorunu vardır. Ben bu sorunun da bizler tarafından aşılabileceğine inanıyorum.
Okulumuzu akademik olarak başarılı buluyorum ki bu başarının bizlerle birlikte daha da artacağını düşünüyorum.
Benim yazacaklarım bu kadar. Teşekkürler.

-Nurullah DENLİ

-Rümeysa ÇELİK

-Sümeyye KORUCU 

-Gizem KARGA

 Yazıyor...

19 uhde dergi



En sevdiğim ders Ceza Genel.En sevdiğim hoca Zeynel Temel Kangal hoca. Çünkü çok basit soruyor tüm fakülte rahat
rahat geçiyoruz o dersi. Mesela ben çok sevdiğim için 3 yıldır alıyorum hocayı görmek için. Daha üst üniversiteler
gelmesine rağmen Bursa şehrini ve denizi çok sevdiğim için Uludağ üniversitesini seçtim. Biliyorum ki herkes bu nedenle
seçmiştir. Fakülte her ne kadar ana kampüsten bağımsız ve bakımsız olsa da seçilmemesi için aslında birçok neden varmış

Uludağ Üniversitesini özel sebeplerden dolayı yazmak zorunda kaldım ve çoğu arkadaşımın aksine hiç araştırmadım.
Köklü bir üniversite olduğunu biliyordum onun dışında hiçbir bilgim yoktu okul hakkında ama sınıf grubunda
atılan fotoğrafları görünce içim biraz rahatladı çünkü denize sıfır üniversite fikri kulağa çok hoş geliyordu. Okula
geldikten sonra daha çok sevmeye başladım çünkü okulun konumu, hocaları, eğitim sistemi çok hoşuma gitmişti
ancak okulumuz merkezde olsaydı biz hukukçular için çok daha iyi olabilirdi. Farklı mesleklerden insanlarla tanışma
olanağımız olurdu. Bunun meslek hayatımızın için çok artıları olurdu, ben genel olarak mutluyum iyi ki yazmışım
diyorum. Çoğu zaman eksilerini artılarıyla kapatabiliyorum. Fakültede en sevdiğim hoca Yahya Berkol Güleç'tir.
Tam bir idol; samimiyeti, hoşgörüsü, akademik başarısı, her yönden o kadar mükemmel ki bana üniversite hocası
nasıl olmalı deseler Yahya Hoca gibi olmalı derim. Öğrencinin halinden anlayan, çoğu zaman örnek olan çok kibar
bir hocamız Yahya Hoca. En sevdiğim ders ise kesinlikle Medeni Hukuk. Tam bir hukuk dersi. Ben birinci sınıfı
daha yeni bitirdim ama çevremdeki insanların hukukla alakalı verdiği çoğu soruya cevap verebiliyorum. Medeni
Hukuk dersi gördüğüm için bu dersi özellikle günlük hayatla bağlantısı çok fazla olduğu için seviyorum.  Hocanın
kalitesi  de biraz daha yakınlaştırıyor beni.

Fakültemiz gerek akedemik kadrosuyla gerek ülkemizdeki hukuk fakültelerine kıyasla üstün bir eğitim vermesiyle
iyi bir hukukçu yetiştiren nadide fakültelerin başında gelmektedir. Bulunduğu konum olarak tabiri caizse cennet
üçgenin içerisinde bulunan İstanbul, Ankara ve İzmir'e yakınlığıyla jeopolitik olarak özel bir konumu bulunmakta.
Fakültemiz, Bursa'nın  Gemlik ilçesinde yer almakta. Gemlik sakin sessiz bir ilçe olmakla beraber bir hukuk
öğrencisinin akademik kariyerini artıran sürekli çalışma temposuyla dinamik tutan mesleki yeterlilik konusunda
bizlere katkı sağlıyor. Derslerimizden arta kalan zamanlarda ise jeopolitik avantajını kullanarak kısa süreli etkinlikler
ve tatil yaparak kafamızı dağıtıp zinde bir şekilde okulumuza odaklanabiliyoruz

-Nurgül EKİNCİ

-M.Üveys DEMİR

 Yazıyor...

Uludağ Üniversitesi hukuk fakültesini kazandığım için hem mutluyum hem mutlu değilim. Mutlu olma sebebim
Bursa'ya olan ilgim ve sevgim .Akademik açıdan bakacak olursak da üniversitemizin başarıları ve köklü
geçmişi.Mutlu olmama sebebim ise sosyal açıdan daha geride bırakılmış olmamız. Ayşenur hocam ve Güzide hocam
benim için birer idol haline geldiler. Sebebi kendi ayaklarının üzerinde durabilmeleri ve bunu biz öğrencilerine
aşılamak için ellerinden geleni yapmaları. Hocalarımız tecrübelerine bizi ortak etmekte ve çok şey katmaktalar
emekleri için burdan tüm fakülte hocalarımıza teşekkür etmekteyim 

-Yakup YILMAZ

-Hüseyin Sıraç DER

Özellikle Ceza Hukuku dersleri çok hoşuma gidiyor. Gazetelerdeki 3. sayfa haberlerine göz gezdirdiğiniz zaman Ceza
Hukuku bilgilerini yaşamın çoğu noktasıyla bağdaştırabilmek dersi zevkli hale getiriyor. Hocalardan da Halit Hocanın
ders anlatımını beğeniyorum. Soyut bir ders( Kıymetli Evrak Hukuku) ancak bu kadar mükemmel anlatılabilirdi. 

-Mehmet SOLHAN
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-Ayşe Esma CAN

 Yazıyor...

Uludağ Üniversitesi Hukuk Fakültesi 1. Sınıf öğrencisi olarak fakülteye geldiğimde Hukuk fakültesinin kampüsünü
beğenmiştim aslında ve hâlâ da beğeniyorum ancak fakültemizin bazı sorunları var tabii ki. Ana kampüsten uzak olması,
fakülteye girişin öğrenci kartıyla olmaması vb. sorunlarla karşı karşıya kalabiliyoruz ancak bu sorunları biz öğrenciler
taleplerimizle düzeltebiliriz. Bu konuda yetkili kişilerin ellerinden geleni yapacaklarına inanıyorum. Fakültemizin de her
fakültede olduğu gibi sorunları olabilir ancak bunlar beni fakülteye karşı soğutan şeyler olmadı. Fakültemizin başarılı bir
akademik kadrosu var ve hocalarımız ayrı ayrı kendi alanlarında uzman hocalar. Benim hocalarımız arasında sevdiğim
hocalar Aslı Açıkgöz ve Sibel Yılmaz Coşkun. Aslı Hocamız derste bizimle gayet ilgili ve sorduğumuz sorulara da elinden
geldiğince cevap vermeye çalışan bir hocamız. Sibel Hocamız da aynı şekilde öğrencilerle ilgili bir hoca. Dersler açısından
da en sevdiğim ders Medeni Hukuk çünkü içerik olarak ilgi alanıma hitap ediyor. Anayasa dersine ise fazla ilgi
duymuyorum ancak Anayasa dersini sevmesem de Sibel Hocamızın öğrencilere olan ilgisinden dolayı dersi zevkle
dinliyorum ve diğer hocalarımız da aynı şekilde gayet başarılı hocalar olduklarını düşünüyorum. Ben fakültemizden
memnunum ve Uludağ Hukuk Fakültesinin bizi başarılı birer hukukçu olarak yetiştireceğine inanıyorum.
Teşekkür ederim

Hukuk benim yıllardır istediğim bir bölümdü, ilerlemek istediğim, içinde olmak istediğim alan buydu. İstediğim oldu
evet hukuk fakültesindeyim ama istediğim bir üniversite değildi burası maalesef. Hayalim çok farklıydı. Buranın
gelmesini çok beklemiyordum ama biz ne planlar yaparsak yapalım bizim üzerimizde başka plan yapıcı var. Uludağ
Üniversitesi Hukuk Fakültesi hakkındaki düşüncelerime gelecek olursak da evet doğru çok bir kampüs hayatımız yok
farklı bölümler fakülteler yok kafeler yok ama bunlar da sıkıntı ama benim için en çok sıkıntı olan durum kampüsün
düzensiz bakımsız olması. Yollar iyi değil, ışıklar yanmıyor, metruk binalar var. ağaçlık alana doğru ilerlediğimizde denize
doğru inince o alanda içki şişeleri falan var ortam çok pis. bunlara bir çözüm bulunabilir. Ders çalışma alanı asla yeterli
değil. Özellikle sınav haftasında çok sıkıntı yaşıyoruz biz bir gün okula geldik diye buz gibi havada boşuna gelmiş
olmayalım diye soğuk havada dışarıda kamelyada çalışmıştık. Çalışma ortamı arttırılabilir. Mesela seminer salonu daha çok
okuma salonundan. En azından iki katta okuma salonu olsaydı daha iyi olabilirdi. Ama ortamın yeşillik, ağaçlık olması
denize sıfır olması da çok güzel bir durum. Hocalar ve dersler hakkında konuşacak olursam da henüz birinci sınıfım çok
hoca da tanıyamadım ama derslerime giren hocalardan genel olarak memnunum. Derslerimiz de birinci sınıf olduğu için
genelde konular soyut kalıyor somut konular olduğunda pratiğe döküldüğünde oldukça ilgimi çekiyor. İlerleyen
sınıflarda pratikler daha da artacak derslerin daha güzel geçeceğini düşünüyorum.

Uludağ Hukuk'ta okuduğum için çok mutluyum.Fakültemi çok seviyorum gündemde fakültenin taşınması hakkında
görüşleri olanlara katılmıyorum çünkü ben fakültenin konumunu ve Gemlik'te olmasından memnunum ama bu eğitim
ve imkan koşullarımızın iyi olduğu anlamına gelmiyor maalesef . Kampüsümüzün bir çok eksiği var örnek vermek
gerekirse düzgün yürüyebileceğimiz bir yol veya bir kaldırım bile yok, ışıklandırma da eksik bu gibi sorunların
halledilmesini temenni ediyorum. Dersler konusunda ise şunu diyebilirim dönemin başında yer sıkıntısı olduğu için
dersleri iyi dinleyemiyordum ve bölüme de alışma sürecim olduğu için anlamıyordum ama zamanla çok sevmeye
başladım bunda hocaların dersi işleme yöntemleri de etkili oldu tabii. İlgimi en çok çeken ders,Roma Hukuku dersi oldu.
Tarihe olan ilgim de bunun bir sebebi ama özellikle Sevgi hocamızın dersi anlatma şekli en büyük etmen. Hocalarımız
alanlarında oldukça yetkinler . Dersi işleme tarzları birbirlerinden farklı olsa da her birinden ayrı ayrı tecrübe kazanıyoruz
. Umarım kampüsümüze biraz daha özen gösterilir çünkü eğitimin kalitesi karşısında sosyal hayatımız pasif kalıyor bunu
da biz öğrencilerle canlandırabileciğimize inanıyorum. Benim yazacaklarım bu kadardı okuduğunuz için teşekkürler
Adalet topluluğuna sevgiler.

-Rümeysa TEKİN

-Ayşem KANDEMİR
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 Yazıyor...

Ben Cemre Naz Aker. 1.sınıf olmam nedeniyle hukuk derslerinin bir çoğunu henüz görmedim. Bu nedenle şuan en
sevdiğim ders yalnızca bir tane o da Medeni Hukuk. En sevdiğim hocamız ise Sevgi Kayak. Fakültenin bulunduğu yere
ilk geldiğimde burayı kazanmış bir çok kişi gibi bende konumundan rahatsızlık duymuştum çünkü sadece yer itibariyle
değil kampüs itibariyle de bir üniversite öğrencisinin ihtiyaçlarını karşılayabilecek düzeyde bulunmuyordu ancak
hocalarımızın birbirinden iyi, yetkin ve kendi alanlarında başarılı olmuş insanlardan oluşması, onlarla iletişim kurarken
bunu kolay bir şekilde yapabiliyor olmamız ayrıca kampüsün öğrenci ihtiyaçlarına uygun olarak dönüştürülüyor olması
beni buraya bağlayan noktalardan biri oldu. Fakültemizin sevdiğim yanlarından birisi de derslerimizin ağırlığından tabiri
caizse bunaldığımızda bize "Nefes" alacak alanı deniz kenarında ağaçlarla bir arada olmasıyla sağlaması. Dönem başında,
sene sonunda başka üniversitelere geçiş yapmayı düşünmüş olsamda bütün bu sevdiğim yanları nedeniyle artık böyle bir
düşünceye sahip değilim. Benim söyleyeceklerim bu kadar. Teşekkür ederim.

Fakülteyi kazandığım için "genel olarak" mutluyum. Genel olarak diyorum çünkü dezavantajlarının dile getirmeye değer
nitelikte olduğunu düşünüyorum. Fakültenin akademik kadrosundan memnunum. Ancak fakültenin konumundan
kaynaklanan sebeplerden dolayı dersler hakkında aynı şeyi söyleyemeyeceğim. Zira bir Hukuk Fakültesinde amfi
olmaması söz konusu olamaz . Derslerin konferans salonunda veya lise sıralarında görülmesi kendi açımdan "ben
üniversite okuyorum" hissiyatı vermiyor. Bunun yanı sıra fakültenin çevresi de bir Hukuk Fakültesi gibi görünmekten
ziyade bir fakülte görümüne sahip değil. Özellikle yağmurlu günlerde yolların çamurlu olması sebebiyle zorluk yaşıyoruz.
Fakültenin  kampüs dışında olması nedeniyle bazı sosyal aktivitelerden mahrum kalabiliyoruz ancak bunun
çözülemeyecek bir durum olduğunu düşünmüyorum. Fakültemizin konumu daha iyi değerlendirilebilir örneğin
halihazırda fakültenin arkasındaki eski bina yıkılıp öğrenciler için cafe, sosyal alan veya en azından büyük kapasiteli bir
kütüphane açılabilir çünkü mevcut kütüphanemiz çok yetersiz. Özellikle sınav dönemlerinde yer kalmıyor. Toparlayacak
olursam kazandığım fakülteden, kusursuz olmasını değil yeterli düzeyde olmasını isterim. Dile getirdiğim durumlar
iyileştirilirse bunun sağlanacağını düşünmekteyim.

Yılın başından itibaren düşüncelerim çok değişti. İlk başlarda bu okulu kazandığım için mutlu değildim. Şimdi
baktığımda bu okula karşı çok kötü düşüncelerim yok. Eğitim açısından memnun olduğum bir yer oldu. Hukuk
fakültesine başladığımdan itibaren en sevdiğim dersler Anayasa ve Roma dersi. Bu dersi anlatan hocalarımız, Sibel Yılmaz
ve Sevgi Kayak. Dersi her daim güçlü bir şekilde anlatıyorlar. Özellikle Roma dersinden aldığım verim çok iyi oluyor.
Hocamız ile etkileşimimiz dersi daha canlı hâle getiriyor.Fakat okulumuz merkez kampüste olmamanın etkisini  yaşıyor.
Okulun bana kalırsa bakımı çok eksik. Dışarıdan baktığımızda okulun güvenliği çok sıkıntılı. Yolumuzun toprak olması
sebebiyle yağmurlu havada çamurlarla uğraşıyoruz. Bahçede yıkılmayı bekleyen binalar var. Temizlik açısından pek iç
açıcı değil. Bahçemizde yeni yapılan binanın çöpleri bulunmakta. Tuvaletlerimiz hijyen açısından hoş bulunmayan
hallerde. Sınıf durumuna gelirsek derslerimizin bazıları konferans salonunda yapılmakta ve bu da ders dinleme açısından
kötü etkilemektedir . Bu durumlar düzelebilir şeyler fakat bu kadar ilgilenilmemesi üzücü bir durum.

Uludağ hukuktan genel olarak memnunum ne kadar
başta hiç aklımın ucundan geçmese de eğitimiminin
hocalarınının kaliteli olduğunu söylemek yanlış
olmayacak .

-Cemre Naz AKER

-Özgür Can TURAN

-Gamze Nur KAPLAN 

-İbrahim ERDEMİR
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-Merve Nur ŞAHİN

 Yazıyor...

Ben, Merve Nur Şahin. Henüz 1.sınıf olmam ve derslerin çoğunu görmemem hasebiyle şu an gördüğüm
dersler arasında en sevdiğim Anayasa Hukuku. En sevdiğim hocamız ise Sevgi Kayak.   Bursa 'da
yaşadığım için  fakülte hakkında bilgi sahibiydim. Fakültenin Gemlik'te bulunduğunu ve imkanlarının
neler olduğunu biliyordum o yüzden adaptasyon sürecinde çok sıkıntı yaşamadım. Çünkü fakültemizin
şehrin karmaşasından uzak sakin bir yer oluşunun bir üniversite öğrencisinin ders çalışması için daha
uygun olduğunu düşünüyorum. Ayrıca ders aldığımız hocalarımızın kendi alanlarında yetkin ve
donanımlı aynı zamanda bizimle iletişime açık olmaları da fakültenin sevdiğim yanlarından biri. Sadece
fakültenin yerleşimi içerisinde işlevsiz binaların bulunması fakülte alanının yeterince
değerlendirilememesine yol açtığını ve sorun oluşturduğunu düşünüyorum. Ancak fakültemizin
akademik başarısının bu sorunları gölgelediğini düşünüyorum. Naçizane düşüncelerim bu şekilde
Teşekkür ederim.

Açıkçası ilk geldiğimde biraz önyargılıydım.Malesef ki üniversitemiz İstanbul, Ankara üniversitesi gibi
köklü kurumlar arasında yeralmıyor.Fakat bu düşüncelerimi gerek hocalarımızın kalitesi olsun, gerekse
üst sınıflardaki öğrencilerin alakaları olsun hızlıca değiştirdi.  Üniversitemizin gerçekten diğer büyük
üniversitelerle yarışabilecek bir eğitim kalitesi var.Özellikle Anayasa,Roma ve Sosyoloji ders ve
hocalarını ilgiyle dinledim.Okulumuzda konum olarak öğrencilerin dikkatini dağıtmıyacak sakin bir
yerde.Malesef ki üniversitemizin bu güzel yönlerini gölgeleyen şeylerde yok değil.En başta ana
kampüste olmamamız yüzünden sosyal imkanlardan mahrum kalıyoruz ki bölümümüz gereği olarak
insanlar ve onlarla olan ilişkilerimiz çok önemli.Bu soruna ek olarak kampüs içinin ve yollarının bozuk
olması ve Gemlik’in üniversite okumak için biraz küçük ve sakin kalması sayılabilir.Bunlar dışında
üniversitesimizden memnunuz.

-Mahir Alp KOCAMANEL

Kıymetli arkadaşlar, her birinizin yaptığı yorum bir birinden değerli ve
bir o kadarda kıymetli.. Adalet Topluluğu olarak başlattığımız bu
çalışmada bizleri kırmayıp görüşlerinizi bizimle paylaştığınız için
sizlere teşekkür ediyoruz. Umuyoruz ki yaptığımız bu etkinlik ile
şikayetleriniz, dilek ve istekleriniz yetkili merciilere ulaşır; sevinciniz,
umudunuz buradan yeşerip tüm okuyucularımızla kaynaşır. Selamet ve
Afiyetle kalmanız dileğiyle..

Genel Yayın Yönetmeni -  Mahmut ARSLAN

Açıkçası bu fakülteyi kazandığım için mutluyum, denize
bakarak ders işlemek çok keyifli. Fakültemizin hocaları
bayağı iyi onlardan hukuk eğitimi aldığım için kendimi çok
şanslı hissediyorum. Fakültemizin çevresi içinde birazcık daha
sosyalleşse daha güzel olabilir diye düşünüyorum.

-Ali YILMAZ
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